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Komise pro výchovu a vzdělávání Rady města Beroun (školská komise) 
 
 
 

Zápis č. 2/2017 
 

ze zasedání komise pro výchovu a vzdělávání (školská komise) konaného dne 12. 6. 2017 
 

od 16.00 hodin v zasedací místnosti u obřadní síně. 
 
 
 
 
Přítomni: 
 
Členové komise: Mgr. Luděk Trejbal, Mgr. Jitka Haklová, PaedDr. Hana Fechtnerová, Mgr. Miroslava Holubová, 
Mgr. Eva Jakubová, Alena Mészárosová  
 
Hosté: Mgr. Ivan Kůs, starosta města, Ing. Simona Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 
 
Omluveni: Mgr. Ivana Ečerová, Mgr. Eva Chlumská, Mgr. Antonín Leopold 
 
Tajemnice komise: Jitka Zálomová 
 
Ověřovatel zápisu: Mgr. Miroslava Holubová 
 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení – organizační záležitosti 
2. Kontrola plnění usnesení komise 
3. Informace z jednání zastupitelstva města a rady města 
4. Výsledky zápisů do 1. ročníků základních škol a zápisů do mateřských škol 
5. Vývoj kapacity berounských mateřských a základních škol, stav prací na jejich rozšíření 
6. Informace k činnosti školního poradenského pracoviště při 2. ZŠ Beroun 
7. Různé 

        
 
 
 
                       Jednání 

 
 
 
 
K bodu 1 – Zahájení – organizační záležitosti 
 
Jednání školské komise zahájil a dále řídil její předseda Mgr. Luděk Trejbal, který určil zapisovatelem tajemnici 
komise paní Jitku Zálomovou. Dále přivítal na jednání komise starostu města Mgr. Ivana Kůse a nově 
jmenovanou vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit MěÚ Beroun Ing. Simonu Boldi a požádal ji  
o krátké představení. 
 
Předseda konstatoval, že komise je usnášeníschopná. 
 
Předseda komise jmenoval ověřovatelem zápisu Mgr. Miroslavu Holubovou. 
 
Dále navrhl program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 
 
Usnesení:          Komise pro výchovu a vzdělávání program jednání schvaluje.  
Hlasování:         6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
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K bodu 2 – Kontrola plnění usnesení komise 
 
Kontrolu plnění usnesení komise provedl její předseda Mgr. Trejbal a konstatoval, že na minulém jednání 
nebylo přijato žádné usnesení. 
 
Zápis č. 1/2017 z minulého zasedání školské komise byl předložen radě města k projednání. Usnesením č. 
161/2017 ze dne 12. 4. 2017 rada města bere uvedený zápis na vědomí. Usnesením č. 162/2017 ze dne 12. 4. 
2017 schválila rada města upravený Plán činnosti komise pro výchovu a vzdělávání (školská komise) pro rok 
2017. 
 
Usnesení:         Komise pro výchovu a vzdělávání bere uvedené informace na vědomí. 
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 3 – Informace z jednání zastupitelstva města a rady města 
 
Závěry rady města, které se týkají působnosti komise: 
Usnesení č. 182/20107 ze dne 3. 5. 2017 se týká informace o výhledu žáků v berounských základních a 
mateřských školách - aktualizace. 
Usnesení č. 226 – 237/2017  ze dne 24. 5. 2017 se týká schválení účetní závěrky příspěvkových organizací ZŠ 
a MŠ za rok 2016.  
Usnesení č. 271/2017 ze dne 7. 6. 2017 se týká stanovení odměn pro ředitele právních subjektu – 
příspěvkových organizací MŠ a ZŠ za 1. pololetí 2017. 
 
  
K bodu 4 – Výsledky zápisů do 1. ročníků základních škol a zápisů do mateřských škol 
 
Paní Zálomová, pracovnice úseku školství seznámila přítomné s průběhem zápisu do základních škol 
v Berouně na školní rok 2017/2018. Zápis letos proběhl podle novely školského zákona až v měsíci dubnu. 
Předpokládá se, že do 1. tříd nastoupí 254 žáků a školy počítají s otevřením 10 tříd. V posledních letech se 
počet žáků nastupujících do prvních ročníků ustálil zhruba na 265 žácích. Dále podala také informaci o 
zápisech do berounských mateřských škol, které proběhly 11. a 12. května 2017 v jednotlivých mateřských 
školách. Letos poprvé musel zřizovatel stanovit také pro mateřské školy školské obvody spádových MŠ obecně 
závaznou vyhláškou. Změna termínu zápisu i stanovení školských spádových obvodů vychází také z novely 
školského zákona. Do MŠ v Berouně se letos přihlásilo 267 dětí s trvalým pobytem v Berouně, byly umístěny 
všechny tříleté děti a děti starší. 
 
Usnesení:          Komise pro výchovu a vzdělávání bere informace na vědomí. 
Hlasování:    6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 5 – Vývoj kapacity berounských mateřských a základních škol, stav prací na jejich rozšíření 
 
Členové komise obdrželi tabulky a graf s výhledem počtu žáků v berounských základních školách a také výhled 
v nárůstu počtu dvouletých dětí a počtu dětí, které vycházejí z plánované bytové výstavby. Radě města byla 
předložena aktualizovaná informace o výhledu žáků v berounských ZŠ a MŠ dne 3. 5. 2017. 
Při zápisech do mateřských škol provedly ředitelky MŠ průzkum zájmu o umístění dvouletých dětí do 
mateřských škol. Bylo osloveno 305 rodičů, z nichž projevilo zájem o umístění 73, tj. 25 %. Mgr. Haklová 
navrhla, že by bylo vhodné v budoucnu soustředit dvouleté děti do jednoho zařízení. V tomto případě by se 
musely změnit odpovídajícím způsobem spádové obvody MŠ. 
V současné době probíhají jednání o možnostech rozšíření kapacity mateřských škol ve vhodných lokalitách 
města. 
 
Usnesení: Komise pro výchovu a vzdělávání bere informace na vědomí. 
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 6 – Informace k činnosti školního poradenského pracoviště při 2. ZŠ Beroun 
 
Předseda komise informoval přítomné o činnosti školního poradenského pracoviště při 2. ZŠ Beroun. Dle 
informací ředitele 2. ZŠ Mgr. Herolda pracoviště dále funguje. Došlo k personálním změnám. Nyní 2 pracovnice 
mají na starosti mateřské školy a nový zaměstnanec – psycholog na půl úvazku pracuje na ZŠ Wagnerovo 
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náměstí a ZŠ Závodí. Další půl úvazek má pracovník na 2. ZŠ v rámci tzv. „ŠABLON“. Činnost pracoviště je 
konsolidována a plní své povinnosti. Mgr. Holubová chválí práci psychologa na ZŠ Wagnerovo náměstí.  
Mgr. Kůs konstatoval, že pracoviště stále funguje a je prospěšné. 
 
Usnesení:         Komise pro výchovu a vzdělávání bere uvedené informace na vědomí. 
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 7 – Různé 
 
Ing. Boldi představila tzv. Program rozvoje města, což je strategie, která bude zahrnovat, co by město chtělo 
v budoucnu vybudovat a připravit na svém území. Nyní je nutné pro zpracování uvedeného materiálu provést 
dotazníkové šetření mezi obyvateli města Berouna. Ing. Boldi požádala přítomné zástupce základních a 
středních škol o pomoc při roznášce dotazníků a mateřských a základních škol o předání dotazníků rodičům 
dětí a žáků a jejich zpětné předání na město.  
Dále informovala přítomné o připravovaném projektu Regionální vlastivěda, ze kterého by výstupem měla být 
učebnice pro žáky 1. a 2. ročníků, která by se vztahovala ke známým místům v okolí Berouně a v Berouně. 
V měsíci červnu by se měla sejít pracovní skupina, která bude tento projekt koordinovat. Záměr na zpracování 
tohoto materiálu vyšel z projektu „Meziobecní spolupráce, který probíhal na městě před dvěma roky.  
 
Mgr. Kůs pozval přítomné na středeční zastupitelstvo, které se koná od 15 hodin v kulturním domě Plzeňka. 
 
Paní Mezsárosová upozornila přítomné na probíhající výstavu v Městské knihovně Beroun „Místa utrpení, smrti 
a hrdinství. Jedná se o putovní výstavu o životě vězňů v nacistických koncentračních táborech. Odbor školství a 
volnočasových aktivit doporučí probíhající výstavu základním školám k návštěvě se staršími žáky. 
 
Usnesení:         Komise pro výchovu a vzdělávání bere uvedené informace na vědomí. 
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání v 17.10 hodin. 
 
 
 
 
 
Zapsala: Jitka Zálomová 
 
 
 
 
 
Ověřil: Mgr. Miroslava Holubová 
 
 
 
 
 
 
Předseda komise: Mgr. Luděk Trejbal 


